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Zápis z III – 4. řádného jednání Výkonného výboru České asociace 
stolního tenisu 

 

Datum: 25. 7. 2019 od 13.00 hodin, sídlo ČAST, Praha 6 – Strahov, Zátopkova 100/2 

Přítomni: Z. Špaček - předseda VV ČAST, 

                 N. Endal, J. Brothánek, P. Bohumský (od 13.45 hod.) – místopředsedové VV ČAST,  

                 Hosté: J. Juřena – Předseda DR (od 13.40 hod.) 

      

          Program zasedání: 
1)        Úvod, přivítání 
2)       Schválení programu zasedání VV ČAST 
3)       Schválení zápisu z minulého jednání VV ČAST ze dne 20. 6. 2019 
4)       Kontrola plnění usnesení z minulých zasedání VV ČAST 
5)       Rada krajů  - informace předsedy RK 

              - LODM 

6)       Dozorčí rada – informace předsedy DR 
7)       Ekonomická agenda ČAST 
8)       Agenda reprezentace a talentované mládeže 

- MEJ úvodní zhodnocení výsledků  
- KT dospělých 
- ME družstev – Nantes, září 2019 

9)       Agenda projektů 
a) Aktuální stav žádostí na projekty krajských a regionálních svazů pro rok 2019 
b) Stav podpory SPS a OTM na rok 2019  

10)      Agenda soutěží pořádaných ČAST 
a) WT Olomouc 2019 – stav příprav, informace pro roky 2020, 2021   
b) MEJ 2019 – zhodnocení organizace MEJ  
c) WJC Hodonín 2020  
d) Český pohár – rozpisy schválené rozhodnutím per rollam 
e) Czech U11 & U13 OPEN 

11)      Odborné komise 
a) Zprávy z jednotlivých odborných komisí 

- Informace ze zasedání komisí STK, RK,TMK a KM (během MEJ v Ostravě) 
- Informace RIK 

b) Schůzka zástupců extraligy žen 
c) Obsazení členů jednotlivých odborných komisí pro toto volební období 

12)   Žebříčky mužů a žen na sezónu 2020 
13)   Termínová listina – 2019 / 2020, 2. polovina 
14)      GDPR informace pro VV, informace pro členy Asociace 
15)      Disciplinární a arbitrážní řízení 
16)      Dopisy od členů Asociace, došlé žádosti od členů Asociace 
17)      Různé, diskuze, závěrečné informace členů VV ČÁST 
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a) Informace ze zasedání Konferencí krajských svazů 
b) Odprodej použitého materiálu 
c) Informace o stavu zápisu do Spolkového rejstříku ČAST 

18)     Soubor usnesení vyplývajících ze zasedání VV dne 20. 6. 2019 
19)    Závěr 

   

     Zápis z jednání: 

1. Úvod, přivítání, schválení programu jednání  
 

      Z. Špaček zahájil zasedání VV ČAST, přivítal členy VV ČAST a později i přítomného hosta. 
 
2. Schválení programu zasedání VV ČAST 
 

VV ČAST schvaluje jednomyslně výše uvedený program jednání VV ČAST s tím, že podrobná      
ekonomická agenda bude projednávána na zasedání DR, dne 2. 8. 2019, a též na příštím 
zasedání  VV ČAST. 

 
3. Schválení zápisu z minulého jednání VV ČAST 
 

     Z. Špaček projednal zápis z minulého zasedání VV ČAST ze dne 20. 6. 2019. 
 

Usnesení: 
USN158/III2/Bod3/20-6-2019 
VV ČAST schvaluje zápis z minulého zasedání VV ČAST ze dne 20. 6. 2019. 

 
4.   Kontrola Usnesení z minulého zasedání VV ČAST 

 
VV projednal úkoly z minulého zasedání VV ČAST. Předseda VV zkontroloval všechna 
Usnesení z minulých zápisů VV ČAST a konstatoval, že všechna byla splněna. 

 
5.    Rada krajů  

 
VV neprojednal zprávu předsedy RK, neboť se z tohoto zasedání VV ČAST omluvil, a to    
z důvodu plánované dovolené. Na příštím zasedání by rád VV projednal s předsedou RK 
hodnocení ODM v Liberci, kde byl ředitelem soutěží ve stolním tenisu.   

 
6.   Dozorčí rada 
 

J. Juřena měl několik písemných dotazů, které chtěl od VV ČAST zodpovědět.  
Prvním tématem byl návštěvní řád, jehož obsah již VV schválil. Původně měl být součástí 
Soutěžního řádu, což zatím na Konferenci ČAST neproběhlo. Tento řád bude vydán jako 
samostatná směrnice VV, bude prezentován na webových stránkách Asociace a bude 
vyvěšen na viditelném místě na každé akci pořádané ČAST. 
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Druhým tématem bylo plánované zasedání DR, první v novém volebním období. Termín byl 
stanoven na 2. srpna. Za VV ČAST se jej zúčastní předseda ČAST společně s J. Brothánkem. 
Hlavním tématem bude prezentace hospodaření ČAST.  
Na tomto zasedání by se měly dohodnout plánované kontroly členů DR nad hospodařením 
Asociace. VV se s předsedou DR shodl, že jde především o kontrolu dotačních programů 
MŠMT, které jsou velice sledované a tvoří podstatnou část příjmů ČAST. 
Dalším tématem byl podnět zaslaný 1. místopředsedou DR ČAST, a to k řešení incidentu na 
ODM v Liberci. VV konstatoval, že zahájil disciplinární řízení s R. Brhelem, a ten bude pozván 
na příští zasedání VV ČAST. VV již vedl krátkou debatu ohledně odpovědi R. Brhela a dotyčné 
rozhodčí.  

       
 7.   Ekonomická agenda ČAST 
 

VV se zaobíral pouze ekonomickou agendou MEJ, největší akcí od roku 2013, kterou Asociace 
pořádala. Z předběžných výsledků vyplývá, že výsledek hospodaření bude kladný. 
Další ekonomická agenda bude řešena na zasedání DR ČAST dne 2. 8. 2019 a zejména na 
příštím zasedání VV ČAST, kde budou prezentovány předběžné pololetní výsledky čerpání 
rozpočtu ČAST za rok 2019.  
J. Brothánek informoval o průběhu výběrových řízení v oblasti dotačního programu Investic 
(SZNR), vyhlášeném po několika letech MŠMT, a to zejména do oblasti sportovního povrchu 
a vozového parku.  
Dokumentace k proběhlým výběrovým řízením, včetně Rozhodnutí VV o výběrech 
zadavatele, byla dne 16. 7. 2019 postoupena odboru investic ve sportu MŠMT, a čeká se na 
vydání Rozhodnutí.  

 
USN159/III4/Bod7/25-7-2019 
VV schvaluje:  
a) Kupní smlouvu na dodání 2 ks osobních automobilů s vybraným uchazečem Toyota 

Tsusho Praha, IČ:45801924 za cenu 819.506,74 Kč vč. DPH 
b) Kupní smlouvu na dodání 3 ks osobních mikrobusů s vybraným uchazečem Toyota Tsusho 

Praha, IČ:45801924 za cenu 2,254.649,70 Kč vč. DPH 
c) Kupní smlouvu na dodání 2.500 m2 sportovního povrchu s vybraným uchazečem TT 

Marketing s.r.o., IČ:24158771 za cenu 2,374.625,00 Kč vč. DPH (949,85 Kč/m2 vč. DPH) 
d) Kupní smlouvu na dodání 3 ks mobilních čistících strojů na čištění sportovního povrchu 

s vybraným uchazečem ClearWorld s.r.o., IČ: 28823052 za cenu 259.170,- Kč vč. DPH. 
 
8.   Agenda reprezentace a talentované mládeže 

 
VV krátce hodnotil výsledky MEJ v Ostravě. Konstatoval, že jedna medaile z tohoto 
mistrovství na domácí půdě je málo, i když 3. místo juniorek v soutěži družstev je velice 
cenné. Veřejné hodnocení výsledků na MEJ proběhne při WT v Olomouci dne 23. srpna 2019.  
Zprávu od trenérů dostane VV, prostřednictvím předsedy KVS VV, před tímto zasedáním. 
N. Endal informoval o turnaji reprezentačních kádrů mužů a žen „TOP 8“, který se bude 
konat na počátku srpna v Olomouci. Tento turnaj bude trenérům reprezentace sloužit ke 
konečné nominaci na ME družstev ve francouzském Nantes ve dnech 3. - 8. září 2019. Nikdo, 
z nominovaných reprezentantů, se zatím neomluvil. 
VV ČAST konstatoval, že nebyl spokojen s vystoupením našich reprezentantů na EOH 
v Minsku.  



                                                                                                               Zápis z III – 4. řádného jednání VV ČAST 

Aktualizováno 31. 7. 2019                                                                                                                                                Stránka 4 

VV probral i los ME družstev dospělých ve Francii. Vzhledem k tomu, že postupuje z tříčlenné 
skupiny pouze jeden tým, tak družstvo mužů má nejtěžší skupinu, kterou mohlo dostat. 
Německo, obhájce titulu a nejlepší evropský tým, Rusko. Ženy mají přijatelnou skupinu - 
Holandsko a Srbsko. 
 

9.   Agenda Projektů ČAST 
 

a) Aktuální stav žádostí na projekty krajských a regionálních svazů pro rok 2019 
 

VV se zabýval projekty krajských a regionálních svazů ST. Rozhodl o přidělení finančních 
prostředků na projekty těchto svazů, maximální částkou 160 tis. Kč na jeden krajský svaz a 15 
tis. Kč pro jednotlivý RSST. Krajské svazy ST (s výjimkou Plzeňského a Pardubického krajského 
svazu) již podepsaly smlouvu o čerpání spolufinancování. 
VV projednal další žádosti na spolufinancování projektů RSST došlých v období červen - 
červenec 2019. 

       
Usnesení: 
USN160/III4/Bod9a/25-7-2019 
VV schválil spolufinancování na projekt RSST Mělník 
J. Brothánek připraví a odešle k podpisu smlouvu ČAST a RSST. 
T:10.8.2019 
 
USN161/III4/Bod9a/25-7-2019 
VV schválil spolufinancování na projekt RSST Děčín. 
J. Brothánek připraví a odešle k podpisu smlouvu ČAST a RSST. 
T:10.8.2019 
 
USN162/III4/Bod9a/25-7-2019 
VV schválil spolufinancování na projekt RSST Cheb. 
J. Brothánek připraví a odešle k podpisu smlouvu ČAST a RSST. 
T:10.8.2019 
 
USN163/III4/Bod9a/25-7-2019 
VV schválil spolufinancování na projekt RSST Louny. 
J. Brothánek připraví a odešle k podpisu smlouvu ČAST a RSST. 
T:10.8.2019 
 
USN164/III4/Bod9a/25-7-2019 
VV schválil podmínečně spolufinancování na projekt OSST Semily. 
J. Brothánek zašle metodiku na podávání projektů, pokud OSST zpracuje novou žádost dle 
této metodiky, následně místopředseda ČAST připraví a odešle k podpisu smlouvu mezi ČAST 
a RSST. 
 
USN165/III4/Bod9a/25-7-2019 
VV schválil rozhodnutím per rollam dne 9. července 2019 spoluúčast na projektech všech 14 
KSST maximální částkou ve výši 160 tis. Kč. 
J. Brothánek odeslal k podpisu všech krajských svazům smlouvu o poskytnutí spoluúčasti na 
těchto projektech KSST. 
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b) Stav podpory SPS a OTM na rok 2019  
 

J. Brothánek informoval o rozeslání smluv na podporu SPS a OTM. Konstatoval, že všechny 
SPS a OTM měly termín pro zaslání svých rozpočtů na tyto projekty do 30. 6. 2019. Některé 
však na tento termín vůbec nereflektovaly. Poslední možný termín k zaslání rozpočtu na 
projekt a podpisu smlouvy je 29. 8. 2019 (další zasedání VV ČAST). Pokud tak SPS a OTM  
neučiní, nebude s nimi uzavřena pro tento rok smlouva a nedostanou tak finanční podporu 
pro rok 2019. Částka bude použita na jiné účely v rámci programu MŠMT ,,Talentovaná 
mládež“. 

 
Usnesení: 
USN166/III4/Bod9b/25-7-2019 
VV schválil posunutí termínu pro zpracování rozpočtu na projekt činnosti SPS a OTM a 
podepsaní smlouvy s ČAST. Termín je stanoven na 29.8.2019. Při nesplnění tohoto usnesení 
budou tyto SPS a OTM z projektu vyřazeny. 
J. Brothánek zajistí odeslání poslední výzvy na dotyčné kluby. 
T: 10.8.2019 

 
 
10. Agenda soutěží pořádaných ČAST 
 

a)  WT Olomouc 2019 
VV vzal na vědomí zprávu ředitele turnaje N. Endala o organizačních přípravách WT 2019, 
příprava probíhá dle harmonogramu bez problémů. VV je potěšen přihláškou 395 hráčů a 
hráček, té nejvyšší světové úrovně. Ředitel akce prezentoval řadu vylepšení k této významné 
akci. Ten také informoval o dohodnuté účasti české televize na tomto turnaji, speciálně i 
vysílání zápasů českých reprezentantů. 

 
b)  MEJ 2019  
VV konstatoval, že po organizační stránce proběhlo MEJ na vysoké úrovni. Na MEJ byla 
přítomna řada významných osobností z MS kraje a Magistrátu města Ostravy, nejvyšší zástupci 
ETTU (včetně předsedy a 1. místopředsedy) a ITTF (1. místopředsedkyně). 
VV projednal report společnosti Leemon, týkající se propagační roadshow před MEJ 2019. 

 
c) WJC Hodonín  
Byla podána přihláška pro rok 2020, navržený termín konání 12. - 16. 2. 2020 byl oficiálně 
schválen.  
 
 

d) Český pohár 2019 - 2020 
 

Usnesení: 
USN167/III4/Bod10d/25-7-2019 
VV rozhodnutím per rollam ze dne 11. července 2019 schválil rozpis Českého poháru pro 
sezónu 2019 - 2020.  
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e) Superliga 
Z. Špaček informoval o pravidelném setkání Asociací, které se zúčastňují Superligy mužů a žen.  
Schůzka, kterou tentokrát pořádala ČAST, se uskutečnila v Ostravě během MEJ. Českou 
republiku budou zastupovat týmy U23 ČR mužů a žen, a dále družstva žen z Hodonína a 
Moravského Krumlova.  Schůzky se zúčastnili zástupci Maďarska, Rakouska, Slovenska, 
Slovinska a České republiky. Oficiálním zástupcem ČR je předseda KVS Petr Nedoma, který byl 
přítomen tohoto jednání společně s předsedou Asociace. 

 
f) Světový turnaj  U11 & U13 v Olomouci 
 
VV byl informován o probíhajícím světovém turnaji mladých stolních tenistů v Olomouci za 
účasti cca 60 hráčů a hráček. ČAST, jmenovitě její předseda, převzal společně s hejtmanem 
Olomouckého kraje záštitu nad tímto turnajem, který je považován za úvodní, nultý ročník.   

 
 

11.    Odborné komise 
                               

a) Zprávy z jednotlivých odborných komisí 
 

Členové VV, kteří mají jednotlivé odborné komise ve své kompetenci, informovali o 
proběhlých schůzkách odborných komisí během MEJ v Ostravě. Jednalo se o schůzi Komise 
rozhodčích, Trenérsko-metodické komise a Sportovně-technické komise. 
VV se seznámil s pravidelnou zprávou komise RIK, zaslanou předsedou M. Henželem. 

 
 
TMK – zejména úprava Metodického webu, pod správou programátora T. Režného a člena TMK 
M. Merkera. 
 
KVS - do 31.7. - termín pro obsazení členů KVS na nové volební období. 
 
KR – priorita - ,,Tournament software“. 
 
KM – během MEJ proběhla schůzka mezi N. Endalem, M. Linertem a H. Valentovou o převzetí 
funkce předsedy Komise mládeže, N. Endal informoval o souhlasu H. Valentové s převzetím 
funkce předsedy této komise. Stávající členové komise by měli zůstat ve stejném složení, i s M. 
Linertem, jako členem komise. Novým členem bude J. Glogar. 
 
Mediální komise – VV projednal návrh nové smlouvy se společností Leemon, ohledně správy 
webu ČÁST, a dále projednal zprávu ohledně roadshow z MEJ Ostrava. Další spoluprací s touto 
společností, v oblasti marketingu a propagace, se bude vedení Asociace zabývat pravděpodobně 
během WT v Olomouci, kam budou zástupci této společnosti na jednání pozváni. 
 
Trenérská kniha – Z. Špaček informoval o schůzce s vydavatelstvím MF Dnes, která proběhne na 
počátku srpna, nad problematickou neuzavřenou licenční smlouvou na publikaci M. Novotné. 
Všechny strany (ČAST, M. Novotná, MF Dnes) se chtějí dohodnout a vyřešit vzniklou situaci, kdy 
se kniha již prodává i v maloobchodní síti i v rámci ČAST.  
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        b)       Informace o schůzce zástupců extraligy žen 
        

Z. Špaček informoval ohledně schůzky zástupců extraligy žen v Ostravě při MEJ dne 13.7.2019. 
VV se seznámil se zápisem z tohoto setkání vypracované ředitelem soutěží M. Henželem. 
Důležitými body byla nová brožura pro následující sezónu, povinná účast zástupců 
extraligových týmů (neplatí pro následující schůzku během WT v Olomouci). Tam se bude řešit 
i termínová listina pro druhou polovinu sezóny. A požadavek na pevné termíny pro závěrečná 
kola extraligy žen a zabránění stejných termínů pro finále extraligy mužů a žen. 

 
 
12.     Žebříčky ČAST 

     VV schválil konečné žebříčky ČAST dospělých za sezónu 2018/2019. Žebříčky byly vydány. 

Usnesení: 
USN168/III4/Bod9b/25-7-2019 
VV rozhodnutím per rollam ze dne 28. června 2019 schválil konečné žebříčky ČAST dospělých 
za sezónu 2018/2019. 

13.    Termínová listina 

VV konstatoval, že stále ještě není kompletní termínová listina ITTF pro rok 2020 (zejména 
WJC). Proto vedení Asociace není schopno vydat definitivní podobu termínové listiny pro 
druhou polovinu sezóny 2019-2020. 

14. GDPR informace 

     VV vzal na vědomí informace P. Bohumského ohledně GDPR.  

15. Disciplinární a arbitrážní řízení 

V současné době probíhají dvě disciplinární řízení. P. Bohumský informoval o stavu ohledně 
incidentu na ODM v Liberci. Z. Špaček přislíbil iniciovat druhou disciplinární komisi ohledně 
dvojího startu hráče v rámci soutěží ČAST ve dvou různých krajích.  

16. Dopisy od členů Asociace, došlé žádosti od členů Asociace 

     VV neprojednával žádné nové dopisy či žádosti ze strany členů Asociace.   

17. Různé, diskuze, závěrečné informace členů VV ČAST  

 
a) Informace ze zasedání Konferencí krajských svazů 

P. Bohumský informoval o své účasti členů na krajské konferenci Moravskoslezského kraje. Pro 
letošní rok zbývá pouze Konference Jihočeského KSST, která proběhne pravděpodobně v září 
2019.  

 
b) Odprodej použitého materiálu 

VV posouvá tento prodej na příští zasedání VV, po schválení strojních investic MŠMT. 
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c) Informace o stavu zápisu do Spolkového rejstříku ČAST 
Předseda Z. Špaček informoval o stavu zápisu do Spolkového rejstříku ČAST. 

 
d) Informace o likvidaci společnosti Česká-stolnětenisová s.r.o. 

Špaček informoval o ukončení likvidace České-stolnětenisové, bývalé dceřiné společnosti AST. 
Ztráta, dotovaná z prostředků Asociace, byla cca 2.200 tis. Kč, zejména způsobená tragickým 
hospodařením činností okolo významných sportovních akcí  ČAST za minulých vedení ČAST. Ta 
ukončila všechny problematické aktivity z minulých dob, Asociace je teď účetně i daňově čistá.  

 
e) Mandátní smlouvy 

VV projednal ukončené mandátní smlouvy členů VV pro nadcházející volební období. Ty jsou 
potřeba i ve chvíli, kdy člen statutárního orgánu nepobírá žádné finanční prostředky.  
 
Usnesení: 
USN169/III4/Bod9b/25-7-2019 
VV schválil mandátní smlouvy pro členy VV ČAST pro nadcházející volební období (2019-2023).  

 
 

18. Soubor Usnesení vyplývajících ze zasedání VV dne 25. 7. 2019  

VV schválil všechna Usnesení vyplývající z tohoto zasedání VV ČAST. 

 

19. Závěr 

     Předseda ČAST poděkoval všem účastníkům tohoto zasedání VV ČAST a zasedání ukončil. 

   
 
 
 
          
Jednání bylo ukončeno v 17.00 hodin. 

 

Příští zasedání:     29. 8. 2019 ve 13.00 hodin, v sídle ČAST, Praha 6, Zátopkova 100/2 

 

Zapsal: Z. Špaček 

Schválili: J. Brothánek, N. Endal, P. Bohumský, Z. Špaček 


